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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ajuntament en Ple 

Sessió extraordinària  

Data: 28/12/17 

 

Al Saló de Sessions de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, sent les vint hores 

del dia vint-i-huit de desembre de 2017 es van reunir els/les senyors/res que després es 

relacionen, els/les quals representen més d'un terç del nombre legal de membres de la 

corporació, sota la presidència de la Sra. alcaldessa, Rosella Antolí Santolària, assistida 

pel secretari-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que dóna fe de l'acte, sent l'objecte la 

celebració de la sessió extraordinària de l'Ajuntament ple convocada per al dia de hui. 

 

Assistents: 

Alcaldessa: 

Rosella Antolí Santolària 

 

Tts. d'alcaldessa: 

Rubén Rodríguez Navarro 

M. José Amigó Laguarda 

Jesús Raga Ros 

 

Regidors/es: 

Fernando Traver Sanchis 

Trinidad Trives Noguera (s’incorpora en el punt 1) 

María Dolores García Peñalver 

José Laguna Rodrigo 

José Manuel Morales Calvo 

Raquel Ramiro Pizarroso 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

Per la Sra. alcaldessa es va declarar obert l'acte, passant a tractar els diferents punts de 

l'ordre del dia. 

 

1. APROVACIÓ DEL PRESSUPOST MUNICIPAL, BASES D'EXECUCIÓ I 

PLANTILLA DEL PERSONAL ANY 2018 
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En primer lloc, pren la paraula la Sra. alcaldessa per a explicar que es passa a aprovació la 

proposta abans de finalitzar l'any, donant la paraula a continuació al regidor d'Hisenda, Sr. 

Raga, que diu: 

 
Tercer pressupost d'aquest equip de govern, per tant és un pressupost continuista, on 

predominen varies línies d'actuació… 

 

Com sempre, des que sóc regidor d'Hisenda en aquesta legislatura, el pressupost naix amb una 

invitació al Partit Popular a la participació en el mateix, sol·licitant-los propostes que es 

pogueren incloure. No hem rebut resposta, no sé si perquè no es vol participar, no es tenen idees 

o no sé, segur que ara tindrem una explicació, que em pareixerà molt respectable siga quina siga 

la circumstància. 

 

El pressupost preveu uns ingressos de 2.590.814,45 €, i unes despeses per la mateixa 

quantitat… 

 

El pressupost municipal per al 2018 té diverses premisses que el marquen i altres que el 

condicionen. La primera és l'amortització de deute…   

 

Quan va entrar aquest equip de Govern el deute net de l'Ajuntament era de 1.035.000 €, al final 

del 2018 serà d'uns 599.000 €. Una reducció d'un 42 % del deute, en tres anys i mig. En aquest 

pressupost s'amortitzen 131.689 €, a 31 de desembre del 2018 s'hauran liquidat més de 435.000 

€ de deute. 

 

Al final de la legislatura s'haurà amortitzat el 50% del deute que ens vam trobar… 

 

La segona, és la baixada d'ingressos… recordar-vos que aquesta legislatura hem reduït un 5% de 

l'IBI, que suposa un ingrés menor i un important alleugeriment per a les butxaques dels nostres 

veïns, davant d'aquesta important rebaixa de la pressió fiscal en Bonrepòs i Mirambell…, I cal 

recordar que des que governa aquest equip de Govern s'han reduït diversos impostos, IBI un 

5%, taxa de fem un 13% i també s'han aplicat diverses bonificacions, famílies nombroses, a 

l'accessibilitat, vivendes socials, cotxes híbrids, etcètera...  el que suposa més reducció 

d'ingressos. 

 

…A açò, cal sumar que la liquidació de plusvàlues es paralitza temporalment fins que es canvie 

la llei, que aclarisca com calcular plusvàlues que donen pèrdues… També tenim una minoració 

d'ingressos al no preveure ingressar per la regularització cadastral del 2015. 

 

Al mateix temps, no hem pressupostat els 120.000 €, que ens toquen del Fons de Cooperació 

Municipal creat per la Generalitat, amb cooperació de la Diputació, que s'incorporaran una 

vegada es reba la corresponent notificació. 

 

Ateses aquestes circumstàncies el pressupost està agafat amb pinces i molt ajustat, i encaixat, 

per la qual cosa el marge de maniobra és mínim...  
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Com deia al principi, és un pressupost continuista, per tant, consolida el gir social que es va 

plasmar en els pressupostos municipals del 2016 i 2017, on clarament s'aposta per posar més 

recursos de l'Ajuntament al servei de les persones que més ho necessiten del municipi. Per a 

nosaltres, les persones són la prioritat i treballarem per millorar la vida als nostres veïns. 

 

Tornem a remodelar els Serveis Socials, en 2018, passarem a tindre dues assistentes socials… 

donant la dimensió que es necessita… quan vam arribar al govern teníem una assistenta social a 

mitja jornada, passarem a tindre dues a jornada completa en Bonrepòs i Mirambell, una 

administrativa a mitja jornada i una advocada a mitja jornada també, amb la qual cosa els 

nostres Serveis Socials no tindran res a veure amb els que ens vam trobar… tot sense que li 

supose més despesa a l'Ajuntament. 

 

Es continua apostant fort per l'educació, la compra dels llibres continua sent una aposta forta... 

S'augmenta la partida de reparació escoles per a assumir els tastos que s'han de realitzar per a 

acabar de definir l'ampliació amb el pla “Edificant”, on la Generalitat invertirà 700 milions 

d'euros, amb la qual cosa s'aportarà el que necessitem i per fi, s'eliminaran els barracons… i la 

RPT. 

 

La partida de subvencions és la que augmenta substancialment, amb el nou conveni amb la 

Societat Musical, el projecte cultural de la Mancomunitat, altres com a Associació de Veïns i la 

de Comerciants que també augmenten…  

 

Quant a inversions, mantenim la nostra aposta per elles com a signe d'identitat… En les 

pròximes setmanes es posaran en marxa els IFS, amb l'asfaltat de diversos carrers i l'obra de 

manteniment i conservació del magatzem, sumades les dos 77.800 €… iniciem el canvi de 

portes i finestres en el col·legi, aconseguint una millora energètica de més del 10 %, 230.000 

€… s'han canviat els fanals de la plaça de la Llar, es va comprar un desfibril·lador i prompte 

vindran els jupetins dels policies… estan adjudicades l'ampliació del cementeri per 30.000 €, 

61.000 € per a canviar el fibrociment del sostre de la Llar… seguirem amb els 8.500 € per a 

ampliar la calçada d'Herbassers, 8.000 € per als frontons i 105.000 € per a acabar de cobrir la 

pista dels paellers, amb els PPOS 2017… 

 

S'han adquirit unes grades desmuntables per al camp de futbol, proposta guanyadora dels 

pressupostos participatius… i també s'ha adquirit una pista multiesport de 10x20 metres amb 

porteries i canastes, proposta que quedà 2a en els pressupostos participatius… la 3a i 4a 

proposta es plasmaran més avant, complint el compromís adquirit… atés que la regla de despesa 

ens ha impedit gastar més, a pesar d'haver tingut més ingressos… 

 

Ara bé, açò no acaba ací… definirem el destí dels 240.000 € una vegada estiga acabat el 

projecte de la Llar, assumint el que és necessari per a obrir el local en condicions òptimes, 

deixant la climatització per a quan es puga assumir… 

 

També definirem el destí dels 120.000 € del Fons de Cooperació Municipal… que li donarà 

unes pinzellades molt importants al que l'equip de Govern vol com a línies bàsiques i futures 



4 

 

línies d'actuació… part d'aquests 120.000 € aniran per als tercers pressupostos participatius… 

on els veïns decidiran una part de les inversions a realitzar per l'Ajuntament. 

 

Amb tot el que inverteix i el que queda, al final de la legislatura s'hauran invertit més de dos 

milions d'euros… 

 

Resumint, reduïm el deute a un gran ritme, hem baixat impostos, s'ha multiplicat la despesa 

social, igual que en educació i s'inverteix a un ritme impressionant… tot amb una gestió 

adequada… 

 

Creiem que és un pressupost realista i adequat a la realitat de Bonrepòs i Mirambell el 

presentem per a la seua aprovació per aquest Ple… 

 

En aquest moment s'incorpora la Sra. Trives. 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver, en representació del Grup 

Popular, que diu que el pressupost és un document on es plasma el que es va a fer en 2018 

i després es van realitzant canvis i que, com el PP no està en l'equip de Govern, votaran en 

contra. Que hi ha criteris que no comparteixen i diners que ells no gastarien en 

determinades coses. 

 

A continuació pren la paraula el Sr. Rodríguez, en representació del Grup Socialista, i diu 

que el seu grup votarà favorablement. Agraeix al regidor d'Hisenda  i a l'equip de Govern 

el treball realitzat i incideix que el PP ha sigut invitat a participar en aquest pressupost. 

 

Intervé a continuació la Sra. Amigó, en representació del Grup Compromís, que anuncia el 

seu vot favorable a la proposta. Que s'ha consensuat per l'equip de Govern i li consta que 

s'ha invitat al PP a realitzar aportacions. Que no comparteix els motius per a votar en 

contra del Grup Popular i que, com ha dit el Sr. Raga, estem lligats de peus i mans pel 

Govern del PP i, per exemple, no ens permeten gastar encara que hi haja diners, o 

contractar personal, per la regla de despesa. Aqueix és l'infrafinançament que patim els 

valencians. Afig que recentment Montoro ha afegit requisits per a remetre el Fons de 

Liquiditat Autonòmic, sent que aqueixos diners són el que aportem els valencians a l'Estat.  

 

Invita al PP a participar encara que no estiga en l'equip de Govern, així com que vote 

favorablement la proposta de pressupost. Diu que és normal que al llarg de l'exercici 

s'hagen de realitzar modificacions, perquè hi ha subvencions que, fins que no arriben, no es 

poden incorporar, o com per exemple el Fons de Cooperació Municipal. 

 

Finalitza dient que el de Bonrepòs i Mirambell és un pressupost humil però que posa a les 

persones per davant de qualsevol altra cosa. 
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Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels Grups 

Compromís i Socialista i cinc vots en contra dels/les regidors/es del Grup Popular, aquest 

Ajuntament en Ple adopta l'acord següent: 

 
Vist el projecte de pressupost per a l'exercici de 2018, aquest Ajuntament en Ple adopta 

l'acord següent: 

 

a) Aprovar el projecte de pressupost per a l'exercici 2018, així com les bases d'execució 

del mateix, el resum de les quals, a nivell de capítols és el següent:  

 

INGRESSOS                                                    Euros 

I  -IMPOSTOS DIRECTES          1.080.000,000€ 

II –IMPOSTOS INDIRECTES                    10.000,00€       

III-TAXES, PPÚB. I ALTRES INGR.       301.075,82€              

IV-TRANSF.CORRENTS                         786.943,42€ 

V -INGR. PATRIMONIALS                        11.100,00€    

VI-ALIEN. INVERS. REALS                     12.100,00€ 

VII-TRANSF.DE CAPITAL                     386.595,21€ 

VIII-ACTIUS FINANC.                                 3.000,00€       

                               

 

TOTAL PRESSUPOST                        2.590.814,45€ 

 

          DESPESES 

I  -DESPESES DE PERSONAL                 963.422,50€      

II- DESP BÉNS C.I SERV.                        731.647,77€ 

III-DESP FINANCERES                              15.508,01€ 

IV-TRANSF.CORRENTS                          251.351,64€ 

V- FONS CONT. I ALTRES IMP. 

VI-INVERSIONS REALS                          493.195,21€ 

VII-TRANSF. CAPITAL                               1.000,00€ 

VIII-ACTIUS FINANCERS                          3.000,00€ 

IX.- PASSIUS FINANCERS                     131.689,32€ 

 

TOTAL PRESSUPOST                     2.590.814,45€   

 

b) Aprovar la plantilla de personal continguda en el mateix, que queda com segueix: 

 

FUNCIONARIS                                              

LLOC                      C.DEST.     C. ESPECÍFIC 

1 SECRET. INT               8.546,90                 22.838,96 

1 GRUP GESTIÓ                            0,00                          0,00 

1 ADM.-TES. 

A EXTINGIR   6.241,07         14.660,00 
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3 ADM.            0,00       0,00 

4 AUX. ADM. 

A EXTINGIR          4.832,73                   6.628,15 

1 ADM.                  0,00                   0,00 

1 AUX. ADM. 

A EXTINGIR          2.416,37            3.314,08 

1 TÈCNIC INFORM.    4.832,73                    6.628,15 

1 OF CAP POL LOC       6.241,07          15.595,01 

1 OFICIAL 2a ACTIV     6.241,07          15.595,01 

5 POLICIA LOCAL        4.832,73            6.628,15 

 

LABORALS                          Import total €  

1 PROF. GIMNÀSTICA             23.894,13 

1 CONSERGE CEIP               9.388,25 

1 PSICÒLEG   31.603,75     

OFICIS DIVERSOS                         21.321,42 

 

c)Que s'expose al públic aquest pressupost per un termini de 15 dies de conformitat amb 

l'article 170 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març i en cas que no es presenten 

reclamacions quedarà definitivament aprovat. 

 

d) Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i signatura de documents es 

necessiten per a l'execució d'aquest acord. 

 

2. MODIFICACIÓ ORDENANÇA TAXA CEMENTERI 

 

En primer lloc, la Sra. alcaldessa explica que la persona que s'encarrega dels soterraments 

cobra unes quantitats diferents de les previstes en l'ordenança actual, com per exemple en 

el cas que siga festiu, nínxols dobles…Ara es pretén modificar l'ordenança per a ajustar-la 

a la realitat. 

 

Oberta deliberació respecte d'això, els/les diferents portaveus dels grups municipals 

manifesten la seua conformitat amb la proposta. 

 

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat dels/les assistents, aquest Ajuntament en Ple 

adopta l'acord següent: 

 
MODIFICACIÓ ORDENANÇA REGULADORA DE LA TAXA DE CEMENTERI 

MUNICIPAL 

 

Es dóna compte que és necessari ajustar els preus dels serveis funeraris que es presten en el 

cementeri, així com contemplar tarifes diferenciades per als serveis que es realitzen en cap 
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de setmana o festiu, per la qual cosa és necessària la modificació de l'Ordenança Reguladora 

de la Taxa de Cementeri Municipal d'aquest municipi. 

 

Per tot això, aquest Ajuntament en Ple adopta l'acord següent: 

 

a) Aprovar la modificació de l'apartat b) de l'article 6 de l'Ordenança Reguladora de la 

Taxa de Cementeri Municipal que queda redactat com segueix: 

 

b) Altres serveis funeraris: 

 

 Inhumacions en nínxols senzills: laborables: 145€  

    dissabtes, diumenges i festius: 182€ 

 Inhumacions en nínxols dobles: laborables:   182€  

    dissabtes, diumenges i festius: 205€ 

 

 Exhumacions  i trasllats en nínxols: 242,00€ 

 

 Inhumacions en columbaris  30,00€ 

 Exhumacions en columbaris 30,00€ 

 

b) Que se seguisquen els tràmits corresponents fins a la seua aprovació definitiva. 

 

3. ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ PER A CONTRACTAR LES OBRES 

INCLOSES EN EL PPOS 2017 

 

En primer lloc la Sra. alcaldessa dóna compte de la proposta.  

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver que diu que per les 

mateixes raons que han votat en contra del pressupost, no comparteixen els criteris aplicats 

ni que siga prioritària l'obra designada per a la subvenció de 105.000 €, creuen que no és 

una bona gestió de l'equip de govern ni el moment oportú i que utilitzen la ferramenta que 

tenen, per la qual cosa anuncia l'abstenció del seu grup en la votació. 

 

A continuació el Sr. Rodríguez anuncia el vot favorable del seu grup ja que creu que és una 

bona inversió perquè «es maten tres pardals d'un tir». 

 

Intervé la Sra. Amigó i diu que comparteix el que s'ha dit pel Sr. Rodríguez i recorda que 

és una inversió aprovada en els pressupostos participatius i, per tant, entén que és obligat 

realitzar-la. A això li respon el Sr. Traver que és una inversió que s'amortitza als trenta 

anys, a més que són més de dos-cents mil euros, contra sis mil que costa la carpa. Per això 

creu que no és una bona gestió. Que, a més, cal tapar els laterals i condicionar, per tot això, 

creu que la carpa era millor opció. 
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El Sr. Rodríguez diu que no sols és per la carpa de festes, sinó que la coberta estarà tota la 

vida i està feta a mida. Que en un futur es podria utilitzar com a pavelló i que pot servir 

tant per a festes com per a esdeveniments esportius. 

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels Grups 

Compromís i Socialista i cinc abstencions dels/les regidors/es del Grup Popular, aquest 

Ajuntament en Ple adopta l'acord següent: 

 
ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ PER A CONTRACTAR LES OBRES INCLOSES EN EL 

PPOS 2017 

 

Havent donat compte de les noves directrius del pla provincial de cooperació a les obres i serveis 

municipals, aprovades pel Ple de la Diputació Provincial, on es conté la delegació als Municipis de 

la província de la contractació de les actuacions incloses en el PPOS. 

 

Estudiades les diferents alternatives sobre l'execució de les següents actuacions, incloses en el Pla 

Provincial d'Obres i Serveis de Bonrepòs i Mirambell per a l'exercici 2017: 

 

-ADEQUACIÓ DE RASTELLS EN C/HERBASSERS (PPOS 2017/201/1)             8.500,00 € 

-ADEQUACIÓ DE FRONTONS MUNICIPALS (PPOS 2017/202/1)                      8.000,00 € 

-FINALITZACIÓ CUBRIMIENTO PISTA POLIVALENT  

 EN PARC DELS PAELLERS (PPOS 2017/203/1)                                             105.095,21 € 

 

Per tot allò que s'ha exposat, aquest Ajuntament en Ple adopta l'acord següent: 

 

Primer.- Acceptar la delegació en aquest municipi per a contractar les actuacions esmentades 

anteriorment, i contingudes en les directrius dels plans provincials de cooperació a les obres i 

serveis municipals. 

 

Segon.- Comprometre's a l'exacte compliment de les Directrius que s'esmenten, en el procés 

d'execució de les obres. 

 

4. APROVACIÓ NOU CONVENI SOCIETAT MUSICAL 

 

La Sra. alcaldessa dóna compte en primer lloc del tema i explica que, com a regidora de 

Cultura, la Societat Musical es dirigeix a ella per a explicar-li la necessitat de firmar un 

nou conveni entre ambdues institucions que s'ha intentat adequar a la capacitat d'aquest 

Ajuntament. 

 

Explica que el conveni anterior es va firmar fa 19 anys i creu que era necessari revisar-lo. 

Que l'anterior no servia per a justificar quina part era per a la banda, per a l'escola…que no 

és una qüestió de partit. 
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Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver que expressa la seua 

conformitat amb la proposta, ja que la Societat Musical és l'associació que més socis té 

inscrits, i que açò és un pulmó perquè continuen amb la labor que realitzen en Bonrepòs i 

Mirambell. 

 

A continuació el Sr. Rodríguez també estima que és necessària la renovació, a més de 

felicitar-los i reconéixer la seua labor. 

 

La Sra. Amigó agraeix la funció de la presidenta i de la vicepresidenta i està totalment a 

favor de firmar un nou conveni. Agraeix així mateix la labor que duen a terme amb els 

xiquets i xiquetes i amb les persones majors. Diu que l'educació dels fills no és només 

funció de l'escola. Dóna les gràcies per aqueix ensenyament de qualitat i els reconeix la 

immensa labor que estan realitzant. 

  

Passat l'assumpte a votació, per unanimitat dels/les assistents, aquest Ajuntament en Ple 

adopta l'acord següent: 

 
Vist que l'actual conveni de col·laboració entre la Societat Musical i aquest Ajuntament data 

de l'any 1998, s’estima convenient la firma d'un nou conveni que s'adapte tant a la realitat 

actual com a les necessitats d’ambdues organitzacions, així com perquè es revise i actualitze 

l'import de la subvenció anual que arrepleguen els pressupostos d'aquest Ajuntament. 

 

A la vista de tot això, aquest Ajuntament en Ple adota l'acord següent:  

 

a) Aprovar la firma d'un nou conveni entre aquest Ajuntament i la Societat Musical del 

municipi que actualitze el contingut del conveni vigent fins a aquesta data. 

b) Derogar i deixar sense efecte el conveni anterior firmat l'any 1998. 

 

5. INICI DE L'EXPEDIENT DE LIQUIDACIÓ DE L'ESTAT ACTUAL DE 

LES OBRES DEL PROGRAMA D'ACTUACIÓ INTEGRADA PER AL 

DESENVOLUPAMENT DE LES UNITATS D'EXECUCIÓ NÚM. 8, 9, 10 I 

11 DE BONREPÒS I MIRAMBELL 

En primer lloc pren la paraula la Sra. alcaldessa que explica el tema i cedeix la paraula a 

la regidora d'Urbanisme, Sra. Amigó que diu que en aquest assumpte va haver-hi 

problemes i es va decidir que, com l'Agrupació d'Interés Urbanístic Braç de Bonrepòs 

havia dipositat avals, i l'obra no s'ha finalitzat per problemes amb un veí per la connexió 

elèctrica, cal confiscar els avals, es va decidir que l'Ajuntament finalitzara la 

urbanització i aquest és un altre pas per a poder fer-ho. Que hi ha una advocada a qui 

s'ha encarregat aquest assumpte. 
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Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula el Sr. Traver que diu que des que 

aquest equip de Govern gestiona aquest assumpte, hem votat abstenció, ja que ara hi 

haurà recursos i potser un jutge els done la raó i és l'equip de Govern qui ho ha de 

gestionar. 

 

El Sr. Rodríguez diu que  no entén que s'abstinga perquè ell ha patit aqueix problema i 

la unanimitat dóna més força i està segur que ell estaria demanant el mateix si fóra 

alcalde, per la qual cosa li demana que reconsidere la seua postura. Que són els 

mateixos tècnics i la mateixa advocada amb què ell treballaba sent alcalde. 

 

La Sra. Amigó diu que aquest és un tema que ve de lluny, i que han patit tots els equips 

de Govern. Que l'actual advocada va ser contractada pel PP i es va confiar igualment en 

ella. Diu que, efectivament, pot haver-hi recursos, i sempre del mateix veí. Que cada un 

decideix responsablement si vol abstindre's dels problemes del seu poble. 

 

El Sr. Traver diu que hi ha moltes maneres de fer les coses, que al final no sap si s'ha 

notificat dins del termini i la forma escaient i, per exemple, pot haver-hi errors 

administratius pels que un jutge diga que no és correcte el procediment. 

 

Que és l'Ajuntament el que realitza els càlculs i cada un assumeix la seua responsabilitat 

i les seues obligacions. 

 

Que en el seu moment, el PP també  va donar passos, es va aprovar el projecte refós 

quan tenia majoria absoluta, i ara són ells els que tenen la majoria absoluta i han de 

continuar donant passos. 

 

Li respon el Sr. Rodríguez que quan estaven en la seua situació demanarien el vot 

favorable i que en la Junta de Govern Local, a la que estan invitats, es tracta aquest tema 

i poden estar informats, a la qual cosa el Sr. Traver contesta que ell mai ha demanat el 

vot, que si volen que voten favorablement, que els donen una regidoria. 

 

Finalitza la Sra. alcaldessa dient que si el problema és d'informació, queden invitats com 

sempre, a les reunions.  

 

Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels Grups 

Compromís i Socialista i cinc abstencions dels/les regidors/es del Grup Popular, aquest 

Ajuntament en Ple adopta l'acord següent: 

 
INICI DE L'EXPEDIENT DE LIQUIDACIÓ DE L'ESTAT ACTUAL DE LES OBRES 

DEL PROGRAMA D'ACTUACIÓ INTEGRADA PER AL DESENVOLUPAMENT DE 

LES UNITATS D'EXECUCIÓ NÚM. 8, 9, 10 I 11 DE BONREPÒS I MIRAMBELL 
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Havent-se acordat que s'iniciara l'expedient de liquidació, complementari a l'expedient de 

resolució de l'adjudicació del programa d'actuació integrada per al desenvolupament de les 

unitats d'execució núm. 8, 9, 10 i 11 de Bonrepòs i Mirambell, per acord d'aquest 

Ajuntament Ple de data 23 de novembre del 2016. 

Vista la documentació que consta en l'expedient integrada per la liquidació de l'estat actual 

de les obres d'urbanització, així com pels següents documents restants: 

DOCUMENT NÚM. 1. Conveni urbanístic subscrit entre l'Ajuntament de Bonrepòs i 

Mirambell i l'AIU Bras de Bonrepòs  

 

DOCUMENT NÚM. 2. Acta de comprovació i liquidació de les obres d'urbanització del PAI 

UE 8, 9, 10 i 11.  

 

DOCUMENT NÚM. 3. Informe tècnic econòmic elaborat pel tècnic  Sr. Ricardo Segovia 

Andújar d'octubre 2017, referent a les obres i despeses pendents de realitzar per a finalitzar 

el Programa d'Actuació Integrada definitivament aprovat. 

 

DOCUMENT NÚM. 3 BIS: informe tècnic econòmic ampliat elaborat pel tècnic  Sr. 

Ricardo Segovia Andújar de novembre 2017, referent a les obres i despeses pendents de 

realitzar per a finalitzar el Programa d'Actuació Integrada definitivament aprovat. 

 

DOCUMENT NÚM. 4. Informe elaborat per la tècnica municipal Sra. María Cruz Costa 

Ferreros, referent a les obres i despeses pendents de realitzar per a finalitzar el Programa 

d'Actuació Integrada aprovat definitivament. 

 

DOCUMENT NÚM. 5. Informe realitzat per l'arquitecte municipal Sr. Ignacio Trénor 

García, referent a les obres d'urbanització i despeses pendents de realitzar per a finalitzar el 

Programa d'Actuació Integrada aprovat definitivament. 

 

DOCUMENT NÚM. 6. Instància presentada per l'AIU Bras de Bonrepòs i Acta de l'AIU. 

 

DOCUMENT NÚM. 7A, 7B i 7C: Despeses suportades per l'Ajuntament per a aprovar la 

resolució i per a dur a terme la liquidació de les obres. 

 

DOCUMENTS NÚM. 8 I 9: Avals de l'AIU dipositats davant de la Tresoreria Municipal. 

 

Considerant necessari, per tot allò que s'ha exposat, iniciar el mencionat expedient de 

liquidació, en el que s'ha de concedir un tràmit d'audiència a l'urbanitzador (Agrupació 

d'Interés Urbanístic  Bras de Bonrepòs) i als propietaris afectats pel termini de 15 dies hàbils. 

 

Tenint en compte, que finalitzat el tràmit d'audiència, s'haurà de procedir a contestar les 

al·legacions presentades, si és el cas, i amb posterioritat procedir a aprovar la liquidació, i 

executar la garantia dipositada, si és el cas. 
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Per tot allò que s'ha exposat, aquest Ajuntament en Ple adopta l'acord següent: 

 

Primer: Iniciar la liquidació de l'estat actual de les obres del Programa d'Actuació Integrada 

per al desenvolupament de les unitats d'execució núm. 8, 9, 10 i 11 de Bonrepòs i Mirambell 

 

Segon: Concedir un tràmit d'audiència a l'urbanitzador (Agrupació d'Interés Urbanístic  Bras 

de Bonrepòs) i als propietaris afectats, pel termini de 15 dies hàbils, comptadors a partir de 

l'endemà de la seua notificació. 

 

I no havent-hi més assumptes que tractar, la Sra. alcaldessa va alçar la sessió, sent les 

vint hores quaranta-dos minuts, de tot el qual, com a secretari, done fe. 

 

L'alcaldessa                               El secretari 

 

 

 

 

 

Rosella Antolí Santolària       Carlos Hinarejos Pereira 
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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ayuntamiento en Pleno 

Sesión extraordinaria  

Fecha: 28/12/17 

 

En el Salón de Sesiones de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, siendo las 

veinte horas del día veintiocho de diciembre de 2017 se reunieron los/las señores/as que 

luego se relacionan, los/las cuales representan más de un tercio del número legal de 

miembros de la corporación, bajo la presidencia de la Sra. alcaldesa, Rosella Antolí 

Santolària, asistida por el secretario-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que da fe del 

acto, siendo el objeto la celebración de la sesión extraordinaria del Ayuntamiento Pleno 

convocada para el día de hoy. 

 

 

Asistentes: 

Alcaldesa: 

Rosella Antolí Santolària 

 

 

Ttes. de alcaldesa: 

Rubén Rodríguez Navarro 

Mª José Amigó Laguarda 

Jesús Raga Ros 

 

Concejales/as: 

Fernando Traver Sanchis 

Trinidad Trives Noguera (se incorpora en el punto 1) 

María Dolores García Peñalver 

José Laguna Rodrigo 

José Manuel Morales Calvo 

Raquel Ramiro Pizarroso 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

 

Por la Sra. alcaldesa se declaró abierto el acto, pasando a tratar los diferentes puntos del 

orden del día. 
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1. APROBACIÓN DEL PRESUPUESTO MUNICIPAL, BASES DE 

EJECUCIÓN Y PLANTILLA DEL PERSONAL AÑO 2018 

 

En primer lugar, toma la palabra la Sra. alcaldesa para explicar que se pasa a aprobación 

la propuesta antes de finalizar el año, dando la palabra seguidamente al concejal de 

Hacienda, Sr. Raga, que dice: 

 
Tercer presupuesto de este equipo de gobierno, por lo tanto es un presupuesto continuista, 

donde predominan varías líneas de actuación… 

 

Como siempre, desde que soy concejal de Hacienda en esta legislatura, el presupuesto nace 

con una invitación al Partido Popular a la participación en el mismo, solicitándoles 

propuestas que se pudieran incluir. No hemos recibido respuesta, no sé si porque no se quiere 

participar, no se tienen ideas o no sé, seguro que ahora tendremos una explicación, que me 

parecerá muy respetable sea cual sea la circunstancia. 

 

El presupuesto prevé unos ingresos de 2.590.814,45 €, y unos gastos por la misma 

cantidad… 

 

El presupuesto municipal para 2018 tiene varias premisas que lo marcan y otras que lo 

condicionan. La primera es la amortización de deuda…   

 

Cuando entro este equipo de Gobierno la deuda neta del Ayuntamiento era de 1.035.000 €, al 

final del 2018 será de unos 599.000 €. Una reducción de un 42 % de la deuda, en tres años y 

medio. En este presupuesto se amortizan 131.689 €, a 31 de diciembre de 2018 se habrán 

liquidado más de 435.000 € de deuda. 

 

Al final de la legislatura se habrá amortizado el 50% de la deuda que nos encontramos… 

 

La segunda, es la bajada de ingresos… recordaros que esta legislatura hemos reducido un 5% 

del IBI, que supone un ingreso menor y un importante alivio para los bolsillos de nuestros 

vecinos, ante esta importante rebaja de la presión fiscal en Bonrepòs i Mirambell…, Y hay 

que recordar que desde que gobierna este equipo de Gobierno se han reducido varios 

impuestos, IBI un 5%, tasa de basura un 13% y también se han aplicado varias 

bonificaciones, familias numerosas, a la accesibilidad, viviendas sociales, coches híbridos, 

etcétera...  lo que supone más reducción de ingresos. 

 

…A esto, hay que sumar que la liquidación de plusvalías se paraliza temporalmente hasta 

que se cambie la ley, que aclare como calcular plusvalías que den pérdidas… También 

tenemos una minoración de ingresos al no prever ingresar por la regularización catastral del 

2015. 
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Al mismo tiempo, no hemos presupuestado los 120.000 €, que nos tocan del Fondo de 

Cooperación Municipal creado por la Generalitat, en cooperación con la Diputación, que se 

incorporaran una vez se reciba la correspondiente notificación. 

 

Dadas estas circunstancias el presupuesto está cogido con pinzas y muy ajustado, y encajado, 

por lo que el margen de maniobra es mínimo...  

 

Como decía al principio, es un presupuesto continuista, por lo tanto, consolida el giro social 

que se plasmó en los presupuestos municipales de 2016 y 2017, donde claramente se apuesta 

por poner más recursos del Ayuntamiento al servicio de las personas que más lo necesitan 

del municipio. Para nosotros, las personas son la prioridad y trabajaremos por mejorar la 

vida a los nuestros vecinos. 

 

Volvemos a remodelar los Servicios Sociales, en 2018, pasaremos a tener dos asistentas 

sociales… dando la dimensión que se necesita… cuando llegamos al gobierno teníamos una 

asistenta social a media jornada, pasaremos a tener dos a jornada completa en Bonrepòs i 

Mirambell, una administrativa a media jornada y una abogada a media jornada también, con 

lo cual nuestros Servicios Sociales no tendrán nada que ver con los que nos encontramos… 

todo sin que le suponga más gasto al Ayuntamiento. 

 

Se sigue apostando fuerte por la educación, la compra de los libros sigue siendo una apuesta 

fuerte... Se aumenta la partida de reparación escuelas para asumir las catas que se tienen que 

realizar para terminar de definir la ampliación con el plan “Edificant”, donde la Generalitat 

invertirá 700 millones de euros, con lo que se aportará lo que necesitemos y por fin, se 

eliminarán los barracones… y la RPT. 

 

La partida de subvenciones es la que aumenta sustancialmente, con el nuevo convenio con la 

Societat Musical, el proyecto cultural de la Mancomunitat, otras como asociación de vecinos 

y la de comerciantes que también aumentan…  

 

En cuanto a inversiones, mantenemos nuestra apuesta por ellas como signo de identidad… 

En las próximas semanas se pondrán en marcha los IFS, con el asfaltado de varias calles y la 

obra de mantenimiento y conservación del almacén, sumadas las dos 77.800 €… iniciamos el 

cambio de puertas y ventanas en el colegio, consiguiendo una mejora energética de más del 

10 %, 230.000 €… se han cambiado las farolas de la plaza del hogar, se compró un 

desfibrilador y pronto vendrán los chalecos de los policías… están adjudicadas la ampliación 

del cementerio por 30.000 €, 61.000 € para cambiar el fibrocemento del techo del hogar… 

seguiremos con los 8.500 € para ampliar la calzada de Herbassers, 8.000 € para los frontones 

y 105.000 € para acabar de cubrir la pista de los paelleros, con los PPOS 2017… 

 

Se han adquirido unas gradas desmontables para el campo de futbol, propuesta ganadora de 

los presupuestos participativos… y también se ha adquirido una pista multideporte de 10x20 

metros con porterías y canastas, propuesta que quedo 2ª en los presupuestos participativos… 

la 3ª y 4ª propuesta se plasmarán más adelante, cumpliendo el compromiso adquirido… dado 

que la regla de gasto nos ha impedido gastar más, a pesar de haber tenido más ingresos… 
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Ahora bien, esto no termina ahí… definiremos el destino de los 240.000 € una vez esté 

terminado el proyecto del Hogar, asumiendo lo necesario para abrir el local en condiciones 

óptimas, dejando la climatización para cuando se pueda asumir… 

 

También definiremos el destino de los 120.000 € del Fondo de Cooperación Municipal… 

que le dará unas pinceladas muy importantes a lo que el equipo de Gobierno quiere como 

líneas básicas y futuras líneas de actuación… parte de estos 120.000 € irán para los terceros 

presupuestos participativos… donde los vecinos decidirán una parte de las inversiones a 

realizar por el Ayuntamiento. 

 

Con todo lo invertido y lo que queda, al final de la legislatura se habrán invertido más de dos 

millones de euros… 

 

Resumiendo, reducimos la deuda a un gran ritmo, hemos bajado impuestos, se ha 

multiplicado el gasto social, al igual que en educación y se invierte a un ritmo 

impresionante… todo con una gestión adecuada… 

 

Creemos que es un presupuesto realista y adecuado a la realidad de Bonrepòs i Mirambell lo 

presentamos para su aprobación por este Pleno… 

 

En este momento se incorpora la Sra. Trives. 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver, en representación del 

Grupo Popular, que dice que el presupuesto es un documento donde se plasma lo que se 

va a hacer en 2018 y luego se van realizando cambios y que, como el PP no está en el 

equipo de gobierno, votarán en contra. Que hay criterios que no comparten  y dinero 

que ellos no gastarían en determinadas cosas. 

 

Seguidamente toma la palabra el Sr. Rodríguez, en representación del Grupo Socialista, 

y dice que su grupo votará favorablemente. Agradece al concejal de Hacienda  y al 

equipo de Gobierno el trabajo realizado e incide en que el PP ha sido invitado a 

participar en este presupuesto. 

 

Interviene a continuación la Sra. Amigó, en representación del Grupo Compromís, que 

anuncia su voto favorable a la propuesta. Que se ha consensuado por el equipo de 

Gobierno y le consta que se ha invitado al PP a realizar aportaciones. Que no comparte 

los motivos para votar en contra del Grupo Popular y que, como ha dicho el Sr. Raga, 

estamos atados de pies y manos por el Gobierno del PP y, por ejemplo, no nos permiten 

gastar aunque haya dinero, o contratar personal, por la regla de gasto. Esa es la 

infrafinanciación que sufrimos los valencianos. Añade que recientemente Montoro ha 

añadido requisitos para remitir el Fondo de Liquidez Autonómico, siendo que ese dinero 

es el que aportamos los valencianos al Estado.  
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Invita al PP a participar aunque no esté en el equipo de Gobierno, así como a que vote 

favorablemente la propuesta de presupuesto. Dice que es normal que a lo largo del 

ejercicio se deban realizar modificaciones, porque hay subvenciones que, hasta que no 

llegan, no se pueden incorporar, o como por ejemplo el Fondo de Cooperación 

Municipal. 

 

Finaliza diciendo que el de Bonrepòs i Mirambell es un presupuesto humilde pero que 

pone a las personas por delante de cualquier otra cosa. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

Grupos Compromís y Socialista y cinco votos en contra de los/las concejales/as del 

Grupo Popular, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 
Visto el proyecto de presupuesto para el ejercicio de 2018, este Ayuntamiento Pleno adopta 

el siguiente acuerdo: 

a) Aprobar el proyecto de presupuesto para el ejercicio 2018, así como las bases de 

ejecución del mismo, cuyo resumen, a nivel de capítulos es el siguiente:  

 

INGRESOS                                                    Euros 

I  -IMPUESTOS DIRECTOS     1.080.000,00€ 

II –IMPUESTOS INDIRECTOS                   10.000,00€       

III-TASAS, PPÚB. Y OTROS INGR.         301.075,82€            

IV-TRANSF.CORRIENTES                      786.943,42€ 

V -INGR. PATRIMONIALES                       11.100,00€   

VI-ENAJ. INVERS. REALES                      12.100,00€ 

VII-TRANSF.DE CAPITAL                       386.595,21€ 

VIII-ACTIVOS FINANC.                               3.000,00€       

                      

 

TOTALPRESUPUESTO                      2.590.814,45€ 

 

          GASTOS 

I  -GASTOS DE PERSONAL                     963.422,50€    

II- GTOS BIENES C.Y SERV.                  731.647,77€ 

III-GTOS FINANCIEROS                           15.508,01€ 

IV-TRANSF.CORRIENTES                      251.351,64€ 

VI-INVERSIONES REALES                     493.195,21€ 

VII-TRANSF. CAPITAL                                1.000,00€ 

VIII-ACTIVOS FINANCIEROS                     3.000,00€ 

IX.- PASIVOS FINANCIEROS                 131.689,32€ 

 

TOTALPRESUPUESTO                      2.590.814,45€ 
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b) Aprobar la plantilla de personal contenida en el mismo, que queda como sigue: 

 

FUNCIONARIOS                                              

PUESTO                   C.DESTINO     C. ESPECÍFICO 

1 SECRET. INT             8.546,90                 22.838,96 

1 GRUPO GESTIÓN            0,00                          0,00 

1 ADMVO.-TES. 

A EXTINGUIR 6.241,07      14.660,00 

3 ADMVO.       0,00   0,00 

4 AUX. ADMVO. 

A EXTINGUIR        4.832,73              6.628,15 

1 ADMVO.         0,00                  0,00 

1 AUX. ADMVO. 

A EXTINGUIR        2.416,37       3.314,08 

1 TÉCNICO INFORM.  4.832,73                    6.628,15 

1 OF JEFE POL LOC     6.241,07                 15.595,01 

1 OFICIAL 2ª ACTIV   6.241,07          15.595,01 

5 POLICIA LOCAL      4.832,73       6.628,15 

 

LABORALES                          Importe total €  

1 PROF. GIMNASIA                        23.894,13 

1 CONSERJE CEIP                                      9.388,25 

1 PSICOLOGO    31.603,75     

1 OFICIOS VARIOS                         21.321,42 

 

c)Que se exponga al público dicho presupuesto por plazo de 15 días de conformidad con el 

artículo 170 del Real Decreto Legislativo 2/2004 de 5 de marzo y en caso que no se 

presenten reclamaciones quedará definitivamente aprobado. 

d) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos se 

precisen para la ejecución de este acuerdo. 

 

2. MODIFICACIÓN ORDENANZA TASA CEMENTERIO 

 

En primer lugar, la Sra. alcaldesa explica que la persona que se encarga de los 

enterramientos cobra unas cantidades diferentes de las contempladas en la ordenanza 

actual, como por ejemplo en caso de que sea festivo, nichos dobles…Ahora se pretende 

modificar la ordenanza para ajustarla a la realidad. 

 

Abierta deliberación al respecto, los/las diferentes portavoces de los grupos municipales 

manifiestan su conformidad con la propuesta. 
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Pasado el asunto a votación, por unanimidad de los/las asistentes, este Ayuntamiento en 

Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

MODIFICACIÓN ORDENANZA REGULADORA DE LA TASA DE 

CEMENTERIO MUNICIPAL 

Se da cuenta de que es preciso ajustar los precios de los servicios funerarios que se 

prestan en el cementerio, así como contemplar tarifas diferenciadas para los servicios 

que se realicen en fin de semana o festivo, por lo que se precisa la modificación de la 

Ordenanza Reguladora de la Tasa de Cementerio Municipal de este municipio. 

Por todo ello, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

a) Aprobar la modificación del apartado b) del artículo 6 de la Ordenanza Reguladora 

de la Tasa de Cementerio Municipal que queda redactado como sigue: 

 

b) Otros servicios funerarios: 

 

 Inhumaciones en nichos sencillos: laborables: 145€  

            sábados, domingos y festivos: 182€ 

 Inhumaciones en nichos dobles: laborables:    182€  

            sábados, domingos y festivos: 205€ 

 

 Exhumaciones  y traslados en nichos: 242,00€ 

 

 Inhumaciones en columbarios 30,00€ 

 Exhumaciones en columbarios 30,00€ 

 
b) Que se sigan los trámites correspondientes hasta su aprobación definitiva. 

 

3. ACEPTACIÓN DE LA DELEGACIÓN PARA CONTRATAR LAS OBRAS 

INCLUIDAS EN EL PPOS 2017 

 

En primer lugar la Sra. alcaldesa da cuenta de la propuesta.  

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver que dice que por las 

mismas razones que han votado en contra del presupuesto, no comparten los criterios 

aplicados ni que sea prioritaria la obra designada para la subvención de 105.000 €, creen 

que no es una buena gestión del equipo de gobierno ni el momento oportuno y que 

utilizan la herramienta que tienen, por lo que anuncia la abstención de su grupo en la 

votación. 
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Seguidamente el Sr. Rodríguez anuncia el voto favorable de su grupo ya que cree que es 

una buena inversión porque «se matan tres pájaros de un tiro». 

 

Interviene la Sra. Amigó y dice que comparte lo dicho por el Sr. Rodríguez y recuerda 

que es una inversión aprobada en los presupuestos participativos y, por lo tanto, 

entiende que es obligado realizarla. A ello le responde el Sr. Traver que es una inversión 

que se amortiza a los treinta años, además de que son más de doscientos mil euros, 

contra seis mil que cuesta la carpa. Por ello cree que no es una buena gestión. Que, 

además, hay que tapar los laterales y acondicionar, por todo ello, cree que la carpa era 

mejor opción. 

 

El Sr. Rodríguez dice que no solo es por la carpa de fiestas, sino que la cubierta estará 

toda la vida y está hecha a medida. Que en un futuro se podría utilizar como pabellón y 

que puede servir tanto para fiestas como para eventos deportivos. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

Grupos Compromís y Socialista y cinco abstenciones de los/las concejales/as del Grupo 

Popular, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 
ACEPTACIÓN DE LA DELEGACIÓN PARA CONTRATAR LAS OBRAS INCLUIDAS 

EN EL PPOS 2017 

 

Dada cuenta de las nuevas directrices del plan provincial de cooperación a las obras y 

servicios municipales, aprobadas por el Pleno de la Diputación Provincial, en las que se 

contiene la delegación en los Municipios de la Provincia de la contratación de las 

actuaciones incluidas en el PPOS. 

 

Estudiadas las diferentes alternativas sobre la ejecución de las siguientes actuaciones, 

incluidas en el Plan Provincial de Obras y Servicios de Bonrepòs i Mirambell para el 

ejercicio 2017: 

 

-ADECUACIÓN DE BORDILLOS EN C/HERBASSERS (PPOS2017/201/1)  8.500,00€ 

-ADECUACIÓN DE FRONTONES MUNICIPALES (PPOS 2017/202/1)           8.000,00 € 

-FINALIZACIÓN CUBRIMIENTO PISTA POLIVALENTE  

  EN PARC DELS PAELLERS (PPOS 2017/203/1)                                       105.095,21 € 

 

Por todo lo expuesto, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

Primero.- Aceptar la delegación en este municipio para contratar las actuaciones 

mencionadas anteriormente, y contenidas en las directrices de los planes provinciales de 

cooperación a las obras y servicios municipales. 
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Segundo.- Comprometerse al exacto cumplimiento de las Directrices que se mencionan, en 

el proceso de ejecución de las obras. 

 

4. APROBACIÓN NUEVO CONVENIO SOCIEDAD MUSICAL 

 

La Sra. alcaldesa da cuenta en primer lugar del tema y explica que, como concejala de 

Cultura, la Societat Musical  se dirige a ella para explicarle la necesidad de firmar un 

nuevo convenio entre ambas instituciones que se ha intentado adecuar a la capacidad de 

este Ayuntamiento. 

 

Explica que el convenio anterior se firmó hace 19 años y cree que era necesario 

revisarlo. Que el anterior no servía para justificar qué parte era para la banda, para la 

escuela…que no es una cuestión de partido. 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver que expresa su 

conformidad con la propuesta, ya que la Societat Musical es la asociación que más 

socios tiene inscritos, y que esto es un pulmón para que continúen con la labor que 

realizan en Bonrepòs i Mirambell. 

 

A continuación el Sr. Rodríguez también estima que es necesaria la renovación, además 

de felicitarlos y reconocer su labor. 

 

La Sra. Amigó agradece la función de la presidenta y de la vicepresidenta y está 

totalmente a favor de firmar un nuevo convenio. Agradece asimismo la labor que llevan 

a cabo con los niños y niñas y con las personas mayores. Dice que la educación de los 

hijos no es solo función de la escuela. Da las gracias por esa enseñanza de calidad y les 

reconoce la inmensa labor que están realizando. 

  

Pasado el asunto a votación, por unanimidad de los/las asistentes, este Ayuntamiento en 

Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 
Visto que el actual convenio de colaboración entre la Societat Musical y este Ayuntamiento 

data del año 1998, se estima conveniente la firma de un nuevo convenio que se adapte tanto 

a la realidad actual como a las necesidades de ambas organizaciones, así como para que se 

revise y actualice el importe de la subvención anual que se recoge en los presupuestos de 

este Ayuntamiento. 

 

A la vista de todo ello, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo:  

 

a) Aprobar la firma de un nuevo convenio entre este Ayuntamiento la Societat Musical del 

municipio que actualice el contenido del convenio vigente hasta esta fecha. 

b) Derogar y dejar sin efecto el convenio anterior firmado en el año 1998. 
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5. INICIO DEL EXPEDIENTE DE LIQUIDACIÓN DEL ESTADO ACTUAL 

DE LAS OBRAS DEL PROGRAMA DE ACTUACIÓN INTEGRADA 

PARA EL DESARROLLO DE LAS UNIDADES DE EJECUCIÓN Nº 8, 9, 

10 Y 11 DE BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

En primer lugar toma la palabra la Sra. alcaldesa que explica el tema y cede la palabra a 

la concejala de Urbanismo, Sra. Amigó que dice que en este asunto hubo problemas y se 

decidió que, como la Agrupación de Interés Urbanístico Braç de Bonrepòs había 

depositado avales, y la obra no se ha finalizado por problemas con un vecino por la 

conexión eléctrica, hay que incautar los avales, se decidió que el Ayuntamiento 

finalizara la urbanización y este es otro paso para poder hacerlo. Que hay una abogada a 

la que se ha encargado este asunto. 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra el Sr. Traver que dice que desde que 

este equipo de Gobierno gestiona este asunto, hemos votado abstención, ya que ahora 

habrá recursos y puede que un juez les de la razón y es el equipo de Gobierno quien lo 

debe gestionar. 

 

El Sr. Rodríguez dice que  no entiende que se abstenga porque él ha sufrido ese 

problema y la unanimidad da más fuerza y está seguro que él estaría pidiendo lo mismo 

si fuera alcalde, por lo que le pide que reconsidere su postura. Que son los mismos 

técnicos y la misma abogada con los que él trabajo siendo alcalde. 

 

La Sra. Amigó dice que este es un tema que viene de lejos, y que han sufrido todos los 

equipos de Gobierno. Que la actual abogada fue contratada por el PP y se confió 

igualmente en ella. Dice que, efectivamente, puede haber recursos, y siempre del mismo 

vecino. Que cada uno decide responsablemente si quiere abstenerse de los problemas de 

su pueblo. 

 

El Sr. Traver dice que hay muchas maneras de hacer las cosas, que al final no sabe si se 

ha notificado en tiempo y forma y, por ejemplo, puede haber fallos administrativos por 

los que un juez diga que no es correcto el procedimiento. 

 

Que es el Ayuntamiento el que realiza los cálculos y cada uno asume su responsabilidad 

y sus obligaciones. 

 

Que en su momento, el PP también  dio pasos, se aprobó el proyecto refundido cuando 

tenía mayoría absoluta, y ahora son ellos los que tienen la mayoría absoluta y deben 

seguir dando pasos. 
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Le responde el Sr. Rodríguez que cuando estaban en su situación pedirían el voto 

favorable y que en la Junta de Gobierno Local, a la que están invitados, se trata este 

tema y pueden estar informados, a lo que el Sr. Traver contesta que él nunca ha pedido 

el voto, que si quieren que voten favorablemente, que les den una concejalía. 

 

Finaliza la Sra. alcaldesa diciendo que si el problema es de información, quedan 

invitados como siempre, a las reuniones.  

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

Grupos Compromís y Socialista y cinco abstenciones de los/las concejales/as del Grupo 

Popular, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 
INICIO DEL EXPEDIENTE DE LIQUIDACIÓN DEL ESTADO ACTUAL DE LAS 

OBRAS DEL PROGRAMA DE ACTUACIÓN INTEGRADA PARA EL DESARROLLO 

DE LAS UNIDADES DE EJECUCIÓN Nº 8, 9, 10 Y 11 DE BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Habiéndose acordado que se iniciara el expediente de liquidación, complementario al 

expediente de resolución de la adjudicación del programa de actuación integrada para el 

desarrollo de las unidades de ejecución nº 8, 9, 10 y 11 de Bonrepòs i Mirambell, por 

acuerdo de este Ayuntamiento Pleno de fecha 23 de noviembre de 2016. 

Vista la documentación obrante en el expediente integrada por la liquidación del estado 

actual de las obras de urbanización, así como por los siguientes documentos restantes: 

DOCUMENTO Nº 1. Convenio urbanístico suscrito entre el Ayuntamiento de Bonrepòs i 

Mirambell y la AIU Bras de Bonrepòs  

 

DOCUMENTO Nº 2. Acta de comprobación y liquidación de las obras de urbanización del 

PAI UE 8, 9, 10 y 11.  

 

DOCUMENTO Nº 3. Informe técnico económico elaborado por el técnico  D. Ricardo 

Segovia Andújar de octubre 2017, referente a las obras y gastos pendientes de realizar para 

finalizar el Programa de Actuación Integrada definitivamente aprobado. 

 

DOCUMENTO Nº 3 BIS: Informe técnico económico ampliado elaborado por el técnico  D. 

Ricardo Segovia Andújar de noviembre 2017, referente a las obras y gastos pendientes de 

realizar para finalizar el Programa de Actuación Integrada definitivamente aprobado 

 

DOCUMENTO Nº 4. Informe elaborado por la técnico municipal Dª. María Cruz Costa 

Ferreros, referente a las obras y gastos pendientes de realizar para finalizar el Programa de 

Actuación Integrada aprobado definitivamente. 

 

DOCUMENTO Nº 5. Informe realizada por el arquitecto municipal Dº. Ignacio Trenor 

García, referente a las obras de urbanización y gastos pendientes de realizar para finalizar el 

Programa de Actuación Integrada aprobado definitivamente. 
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DOCUMENTO Nº 6. Instancia presentada por la AIU Bras de Bonrepòs y Acta de la AIU. 

 

DOCUMENTO Nº 7A, 7B y 7C: Gastos soportados por el Ayuntamiento para aprobar la 

resolución y para llevar a cabo la liquidación de las obras. 

 

DOCUMENTOS Nº 8 Y 9: Avales de la AIU depositados ante la Tesorería Municipal. 

 

Considerando necesario, por todo lo expuesto, iniciar el mencionado expediente de 

liquidación, en el que se debe conceder un trámite de audiencia al urbanizador (Agrupación 

de Interés Urbanístico  Bras de Bonrepòs) y a los propietarios afectados por el plazo de 15 

días hábiles. 

 

Teniendo en cuenta, que finalizado el trámite de audiencia, se deberá proceder a contestar las 

alegaciones presentadas, en su caso, y con posterioridad proceder a aprobar la liquidación, y 

ejecutar la garantía depositada, en su caso. 

 

Por todo lo expuesto, este Ayuntamiento en Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 

Primero: Iniciar la liquidación del estado actual de las obras del Programa de Actuación 

Integrada para el desarrollo de las unidades de ejecución nº 8, 9, 10 y 11 de Bonrepòs i 

Mirambell 

 

Segundo: Conceder un trámite de audiencia al urbanizador (Agrupación de Interés 

Urbanístico  Bras de Bonrepòs) y a los propietarios afectados, por el plazo de 15 días 

hábiles, contados a partir del día siguiente a su notificación. 

 

Y no habiendo más asuntos que tratar, la Sra. alcaldesa levantó la sesión, siendo las 

veinte horas cuarenta y dos minutos, de todo lo cual, como secretario, doy fe. 

 

La alcaldesa                                El secretario 

 

 

 

 

 

 

Rosella Antolí Santolària                  Carlos Hinarejos Pereira 


